

# COMMUNITY LINKS/ COMMUNITY PARTICIPATION

*Supporting people  
with intellectual  
disabilities to  
live enriching lives  
in our community*



## Community Links

The program is designed to assist adults with an intellectual disability to access meaningful activities during the day; whether provided through organized in-centre activities or community-based programs.

We liaise with and develop partnerships with local community resources, making connections and working to increase the participation of people we support in the community through volunteering, practical learning, participation in clubs, recreation, and connecting to other community options.

A Calendar of Events is distributed monthly.

To download this calendar visit our website.



## Community Participation

Community Living North Bay Proudly Supports: Best Buddies through one-to-one friendships between individuals with an intellectual disability and students, and the North Bay Advocacy Council who help people to advocate for their rights.

## Volunteer

Volunteers are the heart of our organization and play a vital role in ensuring the people we support are living fulfilled lives. We deeply appreciate the time they give, their skills, and their commitment.

For more information about how you can help as a volunteer, email: [volunteers@communitylivingnorthbay.org](mailto:volunteers@communitylivingnorthbay.org). If you are interested in joining Best Buddies call 705-476-3280 ext. 240 or the North Bay Advocacy Council call 705-476-3280 ext. 237

## Mission

To provide quality services to citizens with an intellectual disability and their families. We are committed to our role in creating a supportive and accepting community.

## Vision

We envision a community where all citizens thrive, are respected and valued.

## Contact Us

F-J Dellandrea Place  
741 Wallace Road  
North Bay, ON P1A 0E6  
Telephone: 705-476-3280 ext. 0  
Facsimile: 705-476-6918  
[www.communitylivingnorthbay.org](http://www.communitylivingnorthbay.org)  
[info@communitylivingnorthbay.org](mailto:info@communitylivingnorthbay.org)



# LIENS COMMUNAUTAIRE/ PARTICIPATION COMMUNAUTAIRE

*Appuyer les personnes  
ayant des déficiences  
intellectuelles à vivre une  
vie enrichissante au sein  
de la communauté*

Soyez  
*l'unité*  
dans la  
**COMMUNAUTÉ**

## ***Liens communautaire***

Ce programme est conçu pour aider les adultes ayant une déficience intellectuelle à prendre part des activités pendant la journée, soit organisées à l'interne ou dans la communauté.

Nous travaillons en liaison avec nos ressources communautaires local pour établir un réseau de partenariats.

Nous facilitons et augmentons la participation sociale des personnes que nous appuyons par le bénévolat, l'apprentissage de pratique, la participation à des clubs et loisirs et aux autres choix communautaires.

Un calendrier est distribué tous les mois.

Afin de télécharger ce calendrier, veuillez visiter notre site web.



## ***Participation communautaire***

Community Living North Bay appuie fièrement :

- le groupe Vrais copains qui vise à promouvoir des amitiés entre les personnes ayant une déficience intellectuelle et des étudiants.
- le comité d'Auto-intervenants de North Bay qui aide les gens à défendre leurs droits.

## ***Bénévole***

Les bénévoles sont au cœur de notre organisation et jouent un rôle vital pour assurer les personnes que nous appuyons vivent une vie comblée. Nous apprécions le temps qu'ils donnent, leurs compétences et leurs engagements.

Pour avoir plus d'amples renseignements au sujet de faire du bénévolat, envoyez un courriel à [volunteers@communitylivingnorthbay.org](mailto:volunteers@communitylivingnorthbay.org).

Si vous voulez vous joindre au groupe Vrais copains, composez le 705-476-3280 poste 240 ou au comité d'Auto-intervenants, composez le 705-476-3288 poste 237.

## ***Mission***

Offrir des services de qualité aux citoyens et citoyennes qui vivent avec une déficience intellectuelle ainsi qu'à leurs familles. Nous nous engageons à créer et à appuyer une communauté accueillante.

## ***Vision***

Nous entretenons la vision d'une communauté dans laquelle tous les citoyens et les citoyennes s'épanouissent, sont respecté(e) et valorisé(e)s

## ***Contactez-nous***

F-J Dellandrea Place  
741 chemin Wallace  
North Bay, ON P1A 0E6  
Téléphone: 705-476-3280 poste 0  
Télécopieur: 705-476-6918  
[www.communitylivingnorthbay.org](http://www.communitylivingnorthbay.org)  
[info@communitylivingnorthbay.org](mailto:info@communitylivingnorthbay.org)

